
EESTI JALGRATTURITE LIIT 
 

JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL NR. 11 
 

Koosolek toimus 17. juunil 2010. a. Rapla Kultuurikeskuse Galeriikohviku ruumes, Tallinn mnt 

17, Rapla, algusega kell 15.30 ja lõppes 17.30. 

OSALEJAD:  juhatuse liikmed: 
   president     Jaan Toots 
   asepresident     Madis Lepajõe 
         Jaan Kirsipuu 
         Evald Pärni 

      Raivo Rand 
   EJL peasekretär    Urmas Karlson 
PUUDUSID:        Väino Kaldoja 
  asepresident     Enn Veskimägi 

 

Koosoleku juhataja: Jaan Toots 
Koosoleku protokollija: Annika Parv 

Päevakord: 

1. Ülevaade eelarvest; 

2. Klubide esitatud taotlused reservfondist toetuste osas; 

3. Extreme spordikeskuse BMX siseraja ehitamise projekt; 

4. Audentese Otepää jalgrattaosakonda teise treeneri vajadusest; 

5. MM Melbournis, esialgne delegatsioon (delegaadid UCI kongressile); 

6. Kultuurkapitali nõukogu 2011-2012 a. liidupoolse kandidaadi nimetamine; 

7. Jooksvad küsimused. 
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Esimesena otsustati arutada 2 ja 4 päevakorrapunkti koos, kuna mõlemad on seotud EJL eelarve 
reservfondiga. 

2. ja 4. Klubide esitatud taotlused reservfondist toetuste osas ja Audentese Otepää 
jalgrattaosakonda teise treeneri vajadusest 

KUULATI: 

Urmas Karlson tutvustas reservfondist eraldamisek EJL´i laekunud taotlusi ja millistel 
tingimustel on võimalik palgata Audentese Otepää jalgrattaosakonda teine treener. 

Liitu laekus kaks taotlust: 

1) MTÜ Pro Jalgratturite Klubi palub toetust rahvusvahelise 2 kat. maastikukrossi Tallinn GP 
korraldamiseks 50 000 krooni. 

2) MTÜ Kalevi Jalgrattakool palub toetust Team Rattapood Cup´i korraldamiseks 40 000 krooni. 

Ettepanek: reservist tehtavate eraldiste puhul jätta reservi minimaalselt 100 000 krooni 
koondistega seotud spordiprojektidele (nt. osavõtt tiitlivõistlustest). 

2010-2011 õppeaastal õpib Otepääl jalgrattaosakonnas 15 õpilast. Kooli poolt on palgatud 
treeneriks Toomas Puusepp. Üldkoosolekul tegi Toomas Puusepp ettepaneku võimaluste 
otsimiseks veel ühe treenerikoha lisamiseks, sest 15 õpilase puhul on efektiivsete treeningute 
tagamiseks vajadus kahe treeningrühma järele. 
Tänase seisuga puuduvad Audentese Spordikoolil täiendava treeneri palkamiseks piisavalt 
vahendeid, mis tähendab puuduva rahalise ressursi leidmist liidu poolt. Praktikas kasutavad seda 
mõned alaliidud, kas täis- või poolekohaga treeneri palkamiseks. 
Liidule tähendaks see täiendavat kulu 40-60 tuhat poole koormusega ja 60-120 tuhat krooni 
täiskoormusega treeneri puhul õppeaastaks. 
Audentese Spordigümnaasiumis on planeeritud kokkusaamine 22. juuniks, kus on arutuse all 
õppeaasta 2010-2011. Nõupidamise käigus on võimalik täpsustada täiendava treenerikoha 
üksikasju ja teatada EJL valmisolekust maksta treenerile osa palgafondist. 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: 

EJL reservfondist otsustati eraldada toetust MTÜ Pro Jalgratturite Klubile rahvusvahelise 2 kat 
maastikukrossi Tallinn GP-le 15 000 krooni ja MTÜ Kalevi Jalgrattakoolile Team Rattapood 
Cup´i korraldamiseks 5 000 krooni. 
Audentese Spordikoolil täiendava treeneri palkamiseks otsustati, peale vastava kokkuleppe 
saavutamist EOK-ga, palgata poolekohaga treener. EJL eelarvest eraldada kuni 50 000 krooni 
aastas. Treeneri valib komisjon, kuhu kuuluvad Jaan Kirsipuu, Madis Lepajõe ja Urmas Karlson. 
Komisjoni ülesandeks jääb koostada kandideerimise tingimused. 

1. Ülevaade eelarvest 

KUULATI: 

U. Karlson tutvustas eelarve täitmist seisuga 01.06.10: 

Raha pangas: 1 500 000.- 
 Tulud: 2 3107 00.- (Kinnitatud eelarves 4 213 000.-) 
 Kulud: 2 134 967.- (Kinnitatud eelarves 4 406 617.-) 
Tulud-Kulud: 175 000.-. 
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Viie kuuga on eelarve täitmine olnud üldmahust ca. 50 % ja on vastavuses kinnitatud eelarvega. 
 
Reservfondist on eraldatud: 100 000 krooni rahvusvaheliste võistluste korraldamiseks; 15 000 
krooni Juunioride Rahutuuril osalemiseks (mõlemad üldkoosoleku otsusega); 15 000 krooni 
külaliste vastuvõtuks. W. Waliewicz koos saatjaga ja arhitekt W. Zabloci (otsustatud jooksvalt). 
Kokku eraldatud 130 000 krooni. 

Reservfondi jääk jooksva aasta projektidele 145 000 krooni. 

Toimus arutelu. 

3. Extreme spordikeskuse BMX siseraja ehitamise projekt 

KUULATI: 

Evald Pärni tutvustas eraettevõtja, Mait Merila ideed rajada extreme spordikeskus Tallinna 
piirile, Tartu maanteel. Idee kohaselt planeeritakse keskusesse rajada ka BMX siserada. Tema 
mõte oli moodustada MTÜ, mille üheks liikmeks võiks olla EJL. Hetkel toimub projekti 
kirjutamine ja rahade taotlemine EASist.  

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: 

Juhatus volitan Jaan Tootsi allkirjastama sihtasutuse taotlust EASile pöördumiseks. EJL juhatus 
toetab sihtotstarbeliselt BMXi kompleksi tegemist. 

5. MM Melbournis, esialgne delegatsioon (delegaadid UCI kongressile) 

KUULATI: 

U. Karlson andis ülevaate MMile minekuks vajalikest ettevalmistustes. 

Liidu poolt on tellitud grupipiletid (12) järgmisele reisile: 

  2  OV 121 22SEP 2 TLL-ARN   0755 0755   *1A/E* 
  3  QR 092 22SEP 3 ARN-DOH 1105 1835   *1A/E* 
  4  QR 030 23SEP 4 DOH-MEL 0100 2135   *1A/E* 
  5  QR 031 04OCT 4 MEL-DOH  0005 0625       E* 
  6  QR 089 07OCT 4 DOH-ARN 0810 1345   *1A/E* 
  7  OV 684 07OCT 4 ARN-TLL  1535 1745   *1A/E* 

Majutuse võimalus Melbournis standard 2-ne truba 1600 EEK ja Geelongis standart 2-ne 1800 
EEK. 

UCI kongress:  1. oktoobril kell 9.00 Park Hyatt Hotellis Melbournis, kus võib osaleda liidu 
poolt kolm delegaati. 

Võistlused: Eraldistart:  29. sept Geelong U-23, N-Eliit; 
    30. sept Geelong M-Eliit. 
  Grupisõit:  01.sept Geelong U-23; 
    02. sept Geelong N-Eiit; 
    03. sept M-Eliit (start Melbournis, finiš Geelong). 
 
Toimus arutelu. 
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OTSUSTATI: 
MMi eelarvet ei tohi ületada. Sportlaste huve arvestades valiti majutuse kohaks Geelong. 

6. Kultuurkapitali nõukogu 2011-2012 a. liidupoolse kandidaadi nimetamine 

KUULATI: 

Hetkeseisust annab ülevaate Madis Lepajõe. 
Ettepanek: nimetada kandidaadiks Enn Veskimägi. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada Enn Veskimäe Kultuurkapitali nõukogu 2011-2012 a. kandidatuuri. 

6. Jooksvad küsimused 

KUULATI: 

U. Karlson tutvustas ajakirja Jooksja pakkumist rattaspordi kajastamiseks ajakirjas. 

OTSUSTATI: 

Mitte sõlmida koostööleppeid ajakirjaga, mis on seotud EJL poolsete rahaliste kohustustega. 

KUULATI: 

U. Karlson tutvustas Läti ja Leedu poolset pakkumist korraldada Baltimaade U-23 
mitmepäevasõit, mis läbiks kõiki riike. 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: 

Jätkata läbirääkimisi Läti- ja Leedu- alaliitutega võistluste korraldamise asjaolude selgitamiseks, 
täpsustada rahalisi vajadusi ja võimalikke tuluallikaid. 

KUULATI: 

Raivo Ranna ettepanek oli kaartistada linnade ümber olevaid kõrvalisi teid, kus oleks hea 
jalgrattaga sõita. Hiljem saaks vastava info edastada valitsusele ja sinna saaks panna korralik 
asfalttee ilma killustikuta ja ka märgistus oleks vastav. 

 
Toimus arutelu. 
 
OTSUSTATI 
 
Võtta ettepane tulevikuplaanidesse. 
 
 
 
Järgmine juhatuse koosoleks toimub 15 september 2010 Tallinnas Rotermanni keskuses, Rotermanni 8,  
algusega kell 16:00. 


